
PROTOKOI- NR XXIV / 04

znadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbyej w dniu 2 wrzeSnia 2004 roku

w sali nr 36lJrzqdu Miejskiego w Jqdrzejowie'

Ad.  l .
Przewodniczqca RadY Miej skiej

XXIV nadzwyczainq sesji RadY
ikontynuowano przy obecnoéci na sali
90,48 % ogófu Rady. Przewodnicz4ca
uchwal.

Elzbieta Wisniewska o godzinie 14"" otwarla obrad-v

Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczqto

obrad 19 radnych na stan 2l radnych' co stanowi

stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania

Burmistrza Leszka KaPcig, Wice
wydzialów UrzPdu Miejskiego.
Marii Baranskiei na sekretarza

Przewodniczqca Rady powitala przybylych na sesjg:

burmistrza Janusza WoZlliaka, radnych i naczelników
Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturq radnej

obrad.
Radna Maria Baranska wyraztla zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloínie wybrano radn4 Marig Baraúsk4'

przewodnicz4ca Rady Miejskiej ElZbieta WiSniewska przedstawila porz4dek obrad.

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2004 rok.

i .  Zamknigc ie obrad

4 d . 2 .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej odczytal.a projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na 2004 rok.
Skarbnik Cminy Bozena Ciepluch wyjaénila, 2e w uchwale rv sprawie zmian

rr. budzecie, podjgtej ná sesji w dniu 26 sierpnia zaszta potrzeba doprecyzowania pewnych

zapisów, u * ,t"t.gólnoSói tych dotycz4cych zadaí't inwestycyjnych, poniewa2 nie jest

okreélone jaka kwota na jakie zadanie ma byó przeznaczona. St4d koniecznoSó podjpcia tej

uchwaly auchyleniatarntej. Ponadto zmienia sig kwota 305 000 na289 100, chocia'calara

kwota 305 000 z tego zadaniazostanie zmniejszona; kwota 15 900 moze byó przeniesiona na

zadanie.,Piaski III etap" zarz4dzeniem burmistrza wigc nie ma potrzeby aby to znalazlo siq

w uchwale Rady Miejrt i.¡. Xu budowq kanalizacji sanitarnej w ul. Parlyzantów bgdzie Ó8

100, a na budowp tanitizac;i sanitarnej ul. Dojazd bqdzie 2l 000. Biorqc pod uwagp zadania,

które byly w poprzedniej uchwale ogolem bgdzie o 289 100 zmniejszone zadanta Raków -

Rakówek. W uzasadnieniu zamiast kwoty 305 000 powinno byó 289 100 ioczywiScie ul ica

Kacpra Niemirskiego a nie ul. Nowoprojektowana.
Radna Ewa Ptasznik zapl'tala o remont Swietlicy.
Skarbnik Gminy wyjaénila, ze jest to éwietlica socjoterapeutyczna.
Burmistrz Leszek Kapcia dodal, ze Klub AA znajdujqcy siq obecnie przy Caritasie

bqdzie przeniesiony do tej iwietlicy kolejowej, al. Lokale przy koSciele Sw. Trójcy

zwolnione.
Wiceprzewodniczqcy Rady Teofil Sqk powiedzial, ze 80 oA mieszkaúców Kulczyzny

i ponad 40 o mieszkanców Rakowa podpisalo zobowi4zanie podl4czenia sip do wodociQgu.



Co bgdzie dalej? Mamy 3 etapy prowadzenia wodoci4gu, dokumentacja jest opracowana

aérodki z inwestycji sq zabierlane. z której czqéci? czy iuz nie ma ich skqd wzi4c?

Mieszkancy s4 oburzeni, bo uszczupla si9 inwestycje wiejskie'

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, Ze prace przy wodoci4gu trzeba rozpoczqÓ

tam, gdzie on juz jest i kontynuo*ui. Przetarg jest ogloszony, a jego rozstrzygnigcie nast4pi

nie ñzeÉn\ej niz pod koniác pa2dziern\ka. bobrze bqdzie, jezeli zdqzymy,,,przerobiÓ" te

pieni4dze, które mamy w budZecie. Chcialoby sig je ,,przerobió" i Zeby byl od razu efekt'

czyli Zeby ludzie mogli ju2 czerpaó wodg, a pieni4dze pracowaly na siebie' Bpdziemy robili

*srystko, aby te pienlad)e byly wydan. óf"kiy*'nie. Jezeli nasz wniosek SPOR przejdzie" to

nie mamy szans w tym rokú ,,przerobió" tych pienigdzy. Chcielibyémy ukoiczyÓ to przed

okresem prtys.loroc tnych wakácji. Zobaczymy iak bqdzie z podtqczeniami' oéwiadczenie ma

nlo. ,,n]o.uln4,, ale na jego podstawie nikogo nie zmusi siQ do podl4czenia.

Radny Krzysztáiswietlik zap5na\l czy éwietlica kolejowa jest prawnq wlasnoéciq

gminy.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze gmina ma to w uzyczenlu.

Radny Adam Wójcik proponuje. 2eby mieszkaócom przekazac wiadomoSó' iz

inwestycje zaplanowane beda w caloSci zrealizowane pod warunkami, które s4 wszystkim

znane. Jest tylko przesunigcie w czasie o tp kwotg. Nie chodzi o to, 2eby zabtaó' ale 2eby

zrealizow aó z malym,,poélizgiem".
Radny Wojciech Bilervicz -w nvi4zku z wypowiedziq Pana Sqka- zwrócil uwagQ, ze

nie zabiera siQ pienigdry z inrvestycji wiejskich wymieniaj4c kilka znich.

Wice burmisiz ianus, Woániak przypomnial, 2e prawd4 jest to co mÓwil Pan Spk' ale

równiez prawdq jest to, ze na sesji budzetowej mówiliémy, iz realizacja tej inwestycji bgdzie

przebiegaó -t.dy, gdy pozyskámy srodki z zewnqtrz na I9 inwestycjg' Na wodoci4g

w Lysakowie byto lo ,1" z SApARD-u. Jezeli na dzieh dzisiejszy pozyskalibySmy srodki

unijne, to wodoói4g w 100 % bylby zrealizowany. Srodków ze wsi nikt nie zabieta. one wrocq

ffzy razy po*noton.. Kiedy to bqdzie zaleiy od tego kiedy zacznie siq realizacja wniosku'

Gminv Á¡é sta¿ na realizacjp wodoci4gu w caloÉci za 3 mI zl

Radny Pawel Smor4g uwa2a, ze lepiej jest zarzqdzaó érodkami" które przqd4 a dzigki

wlasnym fuidusrorn mamy rnozliwoÉó rozwtqzaó wtasne problemy.

Radny Alfred Bialy prosi aby nie dokonywaé sztucznych podzialów na miasto i wiei

itd. Dobry gospodarz musi inwestowaó tam, gdzie jest koniecznosó Mogtbym równiez

zapVIaó burÁisirra co sip dziqe z ul. Zielon4. Mamy tera szczgécie, 2e nie ma deszczu'

Jeszcze 2-3 latatemu przezy*uiiS-y gehenng. Dalej w planie nie mamy tego' dlatego siedzq

cicho, ale w przyszlym rokú w budzecie nie odpuécimy tego tematu' To jest priorytet' bo tam

zachodzi 
"agrorenié 

epidemiologiczne. Takie rzeczy trzeba robió. Cala rada to jest iedna

rodzina. Tam gdzie jest pilna potrzeba - tam robimy'

Radna Janiná Szieniawa zapyfala co z Jasionkq. ,,Dokumentacja nie wiem czy juL nie

przepadla. Jak tak bgdziemy gospodarzyc. . . . Robota jest.rozpoczpta, kawalek wodoci4gu jest

,robiony i koniec. fat máZna tak góspodarowaó, ze dokumentacja ptzepada i pieni4dze

przepadaj{'?

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwaip Nr XXIV/235104 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na2oo4 rok nastgpujqcq ilosciq glosów:

z a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I



Uchwala Nr XXIV/235104 w zalqczeniu do protokolu'

A d . 3 .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 7420 zamknpla obrady XXIV

nadzwyczalnej sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie'

-Prqtokolowala

i.i.áÉoréwska' Przewodnic zqct RadY Mi ej sk i ej
w Jgdrzqior.r ie

i l ' ' t Ñ
mgr Elzbieta Wi éniewska


